
                                PROTOKÓŁ  NR LIV / 2010              
                                 RADY   MIASTA   ŻAGAŃ    
                                  z dnia 25  marca  2010 r.

1. OTWARCIE  SESJI  I  STWIERDZENIE  PRAWOMOCNOŚCI 
OBRAD.

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Miasta Z. Mirski o godz. 10:00.
Stwierdził, ze zgodnie z lista obecności w obradach uczestniczy 19 radnych , 
co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi 
kworum pozwalające na podejmowanie  prawomocnych uchwał i decyzji.
Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości (Lista 
radnych oraz zaproszonych gości stanowi zał. nr 1 i nr. 2 do niniejszego 
protokołu). Obrady odbywały się w Sali Kurlandzkiej Żagańskiego pałacu 
Kultury.
O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie.
Projekty dokumentów przesłano wraz z zawiadomieniem.            

Nieobecni :
1. E. Chodań
2. Cz. Marzec ( spóźnił się)

2.PRZYJĘCIE  PORZĄDKU  OBRAD.
Do zaproponowanego porządku obrad Przewodniczący Rady wprowadził 
następujące projekty uchwał, jako:
7.8- w sprawie przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej dla miasta Żagania 
na lata 2010 – 2013.
7.11- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowani przestrzennego terenu położonego na północ od
 ul. A. Asnyka.
Brak pytań i uwag.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowany porządek 
obrad.

                 Głosowanie : Za – 19 – jednogłośnie

3. PRZYJĘCIE  PROTOKOŁU  Z  POPRZEDNIEJ  SESJI.
Protokół sesji był wyłożony w BRM do wglądu.
Nikt z radnych nie wnosił uwag ani poprawek, w związku z tym 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej 
sesji.
                   Głosowanie : Za – 19 – jednogłośnie



4. SPRAWOZDANIE  BURMISTRZA  MIASTA  Z  DZIAŁALNOŚCI 
MIĘDZYSESJAMI.

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Miasta (zał. nr 4).
Radny M. Zapotoczny
zapytał o udzielenie bliższych szczegółów na temat udziału Burmistrza w 
obchodach 20-lecia powstania samorządu terytorialnego w Zielonej Górze 
i czy radni wiedzieli o takim zaproszeniu, czy dla radnych też było zaproszenie ?

Radny K. Martyniak
zapytał o bliższe informacje na temat spotkania z przedstawicielami firmy
Spomasz- Polmet oraz o spotkanie w Zielonej Górze z Lubuskim 
Konserwatorem Zabytków.

Radny A. Budziłło
zapytał co było tematem spotkania w dniu 5.03.2010 r. ze Starostą Żagańskim.

Radny H. Sienkiewicz
zapytał co było tematem spotkania w Zielonej Górze w Urzędzie 
Marszałkowskim w LRPO.

Burmistrz Miasta S. Kowal 
odpowiedział, że zaproszenie było , ale radni na początku kadencji wytypowali 
Burmistrza Miasta do reprezentowania miasta na wszelkie zaproszenia , więc 
Burmistrz pojechał, zaproszeń ma wiele , ale on decyduje na jakie zaproszenie 
jedzie i gdzie. Przeważnie w ramach oszczędności wybiera miasta blisko od 
Żagania. Burmistrz  powiedział, że uważa, że nie musi o wszystkich 
zaproszeniach, których jest bardzo dużo, informować radnych , ale jeżeli taka 
jest wola radnych , to będzie informował. 
                             
- na spotkanie z firmą Spomasz – Polmet dyskutowano o Ugach podatkowych.
- na spotkaniu w Starostwie rozmawiano na tematy bieżące
-na spotkaniu z konserwatorem zabytków rozmawiano na temat remontu 
Pałacu Książęcego i rewitalizacji Starego Miasta.
- w Urzędzie Marszałkowskim w LRPO tematem rozmowy było rozliczenie 
bieżących inwestycji.

5.SPRAWOZDANIE  Z  PRAC  KOMISJI  RADY.
Komisja Gospodarki Miejskiej – sprawy sesji.
Komisja Budżetu i Finansów – j.w.
Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego – j.w.
Komisja Oświaty – j.w
Komisja Rewizyjna – j.w.



6. SPRAWOZDANIE  Z  WYKONANIA  UCHWAŁ  RADY,
Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Miasta S. Kowal.(zał. do prot. nr 5).
Brak pytań i uwag.
Rada przyjęła sprawozdanie.

7. PODJĘCIE  UCHWAŁ  W  SPRAWACH :

7.1-wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Żagań
 o statusie miejskim.
(LIV/19/2010), (zał. nr 6).
Opinie komisji Rady pozytywne.
Brak pytań  i uwag.
Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

              Głosowanie: Za – 19 – jednogłośnie

7.2-wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprztergowej lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Żagań
o statusie miejskim wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste gruntu.
(LIV/20/2010), (zał. nr 6).
Opinie komisji Rady pozytywne.
Brak pytań i uwag.
Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

              Głosowanie : Za – 19 – jednogłośnie 

7.3-w sprawie zgody na zastosowanie 7%stopy procentowej.
(LIV/21/2010),(zał. nr 8).
Opinie Komisji Rady pozytywne.
Brak pytań i uwag.
Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

                  Głosowanie : Za – 19 – jednogłośnie .

7.4-w sprawie rozwiązania w części umowy prawa użytkowania wieczystego 
gruntu.
(LIV/22/2010), (zał. nr 9).
Opinie Komisji rady pozytywne.
Brak pytań i uwag.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

                Głosowanie : Za – 19 – jednogłośnie



7.5-w sprawie nadania nazwy placu.
(LIV/23/2010), (zał. nr 10).
Opinie komisji Rady pozytywne.
Brak pytań i uwag.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

               Głosowanie : Za – 19 – jednogłośnie
Za podjęcie uchwały podziękował Prezes Stowarzyszenia Pułku Czołgów 
Średnich Jan Rzepka.

7.6-w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania aktywności seniorów.
(LIV/24/2010), (zał. nr 11).
Opinie komisji Rady pozytywne.
Brak pytań i uwag.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

                Głosowanie : Za – 19 – jednogłośnie

7.7- w sprawie przyjęcia gminnego programu wsparcia środowiskowego
osób w podeszłym wieku oraz niepełnosprawnych.
(LIV/25/2010), (zał. nr 12).
Opinie komisji Rady pozytywne.
Brak pytań i uwag.
Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

                Głosowanie : Za -19 – jednogłośnie

7.8-w sprawie przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej dla miasta Żagania
na lata 2010 – 2013.
(LIV/26/2010), (zał. nr 13).
Opinie komisji Rady pozytywne.
Brak pytań i uwag.
Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

                    Głosowanie : Za – 19 – jednogłośnie

Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwę . Godzina 10:50 – 11:00.
Po przerwie wznowiono obrady.
                                                                                     Kworum – 20  radnych. 
                                                                                     Na obrady sesji przybył
                                                                                     radny Cz. Marzec.
                                                                                     Kworum – 20.



7.9-zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/161/2008 Rady Miasta Żagań
z dnia 29.12.2008 r. w sprawie określenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 
dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego 
prowadzonych na terenie Miasta Żagań przez osoby fizyczne lub prawne.
(LIV/27/2010), (zał. nr 14).
Opinie komisji Rady pozytywne.
Brak pytań i uwag.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt  uchwały.

                 Głosowanie : Za – 20 – jednogłośnie

7.10- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2010 rok Gminy Żagań o 
statusie miejskim.
(LIV/28/2010), (zał. nr 15).

Skarbnik Miasta T.Łapczyńska szczegółowo omówiła projekt uchwały wraz 
z autopoprawkami.
Brak pytań i uwag.
Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

                           Głosowanie : Za – 20 – jednogłośnie

7.11- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego na północ od 
ul. A. Asnyka.
(LIV/29/2010), (zał. nr 16).

Opinie Komisji Rady pozytywne.
Brak pytań i uwag.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.

                             Głosowanie : Za – 20 – jednogłośnie
                                             
8. INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA.
Radny M. Zapotoczny 
złożył oświadczenie w sprawie swojego przemeldowania i odczytał :
„W do nagonki rozpętanej w stosunku do mojej osoby jako radnego 
zdecydowałem się na to wystąpienie.
Nagonka została wszczęta po moim wystąpieniu na sesji 25.01.2010 roku
podczas której wsparłem wystąpienie jednego z radnych, który zwrócił się do 
Burmistrza , żeby nie obrażał radnych.



Prosiłem też o refleksję nad relacjami Burmistrza z radnymi i rolą 
Przewodniczącego Rady.
Miałem nadzieję, że podejmiemy ten temat, nie że zostanie zorganizowana 
nagonka połączona z odgrywaniem się za pośrednictwem – niezależnej 
i obiektywnej prasy lokalnej z pominięciem zainteresowanego.
I tu otrzymałem dowód, że relacje między nami są niewłaściwe.
Bo czyż nie powinien przewodniczący rady być poinformowany przez służby 
pana Burmistrza o jego zastrzeżeniach w stosunku do radnego w związku ze 
zmianą jego miejsca zameldowania , a Przewodniczący Rady porozmawiać z 
zainteresowanym i zapoznać się z sytuacją?
mamy tu do czynienia z kontrolowanym przeciekiem , żeby samemu pozostać w 
cieniu.  I też powszechnie wiadomo , kto za tym stoi.
Szanowni adwersarze ja Wam mówię co mi się nie podoba w Waszej obecności- 
bez pośredników i mam prawo oczekiwać, że i was będzie stać na to.
przed swoim wymeldowaniem z Żagania pytałem Panią radczynię jaki skutek to 
spowoduje w związku z pełnieniem funkcji radnego.
Otrzymałem odpowiedź, że żadnych, gdyż zmiana zameldowania nie ma 
wpływu na utratę mandatu radnego. Dlatego nie spieszyłem się z wpisaniem na 
listę wyborców w Żaganiu ) i tak nie miałoby to wpływu na rzeczywistość0 , bo 
musiałem uregulować swoja trudną obecnie sytuację rodzinną.
z Żaganiem jestem związany od 1963 roku i mam wolę i chęć dalej pracować na 
rzecz jego rozwoju , bo tutaj przepracowałem i przeżyłem ponad 40 lat , a 
mieszkańcy ocenią czy coś po mnie zostało.
Gdyby nie moje wystąpienie na sesji 25.01.2010 roku tej sytuacji by nie było- 
jestem o tym przekonany.
I podstawowe pytanie. Dlaczego do sesji 25.01.2010 r. nikt tego nie podnosił?.
panie Burmistrzu nie umyka mi Pana inicjatywa i nie mam zamiaru 
kwestionować osiągnięć tam gdzie one są, ale czegoś brakuje- przede wszystkim 
szacunku do ludzi i powszechnie akceptowanych metod i zasad
działania. Oświadczenie to jest następnym sygnałem o potrzebie poprawy 
wzajemnych stosunków relacji w funkcjonowaniu samorządu żagańskiego.”

Radny l. Fechner
złożył interpelacje na piśmie  w sprawie postulatów mieszkańców miasta.
Radny A. Budziłło
złożył 3 interpelacje na piśmie w sprawach:
-promocji miasta Żagania
-wykonania podjazdu na schodach przy sklepie Biedronka
wykonania nawierzchni drogi ul. Prusa w Żaganiu
Radny Z. Opala
złożył zapytanie w sprawie „dzikiego” parkingu  na ul. Armii Krajowej od 
strony szkoły.
Radny H. Sienkiewicz



sprawa wyprowadzania psów na spacery bez smyczy, żeby Straż Miejska 
nakładała kary.
Radny A. Budziłło
zapytał dlaczego dzieci z gminy nie mogą być przyjęte do przedszkola w 
Żaganiu.

9. ODPOWIEDZI  NA  INTERPELACJE.
Burmistrz Miasta S. Kowal odpowiedział , że na wszystkie interpelacje 
szczegółowo odpowie na piśmie, a na razie odpowiada że:
- dziękuje radnemu M. Zapotocznemu za uwagi, ale pozostawi je bez 
komentarza.
- dla radnego L. Fechnera – sprawy o których radny napisał zostaną przekazane 
do ZGM i poddane analizie.
-w sprawie „dzikiego „ parkingu na A. Krajowej nie można nic zrobić , 
ponieważ nie ma miejsca tam na wybudowanie parkingu.
-- w sprawie ul. Prusa to robione są plany pod wnioski o budowę garaży
i na razie  nie można kończyć budowy drogi.
- sprawi podjazdów koło sklepu Biedronka to w takie podjazdy będzie 
inwestowała Biedronka ponieważ mają w planie budowę parkingu koło sklepu.
-na wyznaczenie terenów na jazdę motorami musi wyrazić zgodę Dyrekcja 
lasów Państwowych.
--remont ulicy Konopnickiej i Bema rozpocznie w tym roku starostwo.             

10. SPRAWY  ORGANIZACYJNE.
Przewodniczący Rady Miasta przypomniał o terminie następnej sesji tj. 29 
kwietnia 2010. oraz złożył wszystkim radnym i osobom zaproszonym 
świąteczne życzenia.

11. ZAMKNIĘCIE SESJI.
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że porządek obrad został 
zrealizowany , w związku z tym ogłasza zakończenie sesji.
Sesję zamknięto o godzinie 12;30.
Na tym protokół zakończono.

Protokołowała :
Janina Kaczor


